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Izdanje za oktobar  2013.godine 

 

Otvoren  Tržni centar Merkator 

 

Merkator Banja Luka otvorio je prvi 

maloprodajni objekat u Prijedoru koji će na 

površini od 930 metara kvadratnih 

Prijedorčanima  ponuditi preko 10 000 

artikala, kvalitetnu uslugu i brojne 

pogodnosti pri kupovini. Direktor 

Merkatora  BL Damjan Davidović potvrdio 

je da je ovo trinaesta poslovna jedinica u 

RS,a  u ureĎenje ovog objekta uloženo oko 

600 000 KM. 

 

 
 

„ Otvaranjem ovog supermarketa 

nastavljamo širenje maloprodajne mreže 

Merkatora, čime obezbjeĎujemo i nova 

radna mjesta, a samo u Prijedoru je od sada 

zaposleno 23 radnika“ kazao je Davidović. 

On je dodao da im je cilj da budu što bliži 

kupcima i da opravdaju slogan „najbolji 

komšija“. 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić , 

koji je prisustvovao ovoj svečanosti istakao 

je da je izuzetno važno što je Prijedor 

dobio još jedan ovakav trgovački objekat i 

to kako zbog kupaca,tako i zbog otvaranja 

novih radnih mjesta. 

„Broj ovakvih objekata se širi i 

konkurencija donosi kvalitet i niže cijene 

za kupce i to je ono čemu treba da se 

radujemo.Merkator je do sada opravdavao 

povjerenje  koje su mu graĎani ukazivali i 

nadam se da će tako biti i u Prijedoru“ 

kazao je Pavić. 

Sa željom da se aktivno uključi u sve sfere 

djelovanja lokalne zajednice i pruži 

podršku neophodnu za svakodnevni rad i 

razvoj,  a povodom otvaranja ovog objekta, 

direktor Damjan Davidović uručio je 

donaciju, klima ureĎaje  Domu zdravlja 

Prijedor. 

  

30.10. Zasjedala Skupština grada 

 

Odbornici Skupštine grada Prijedora 

usvojili su na ovom skupštinskom 

zasjedanju  rebalans budžeta za 2013. 

godinu u iznosu od 36.835.188 KM ili za 

15,16 odsto više u odnosu na planiranih 

31.986.460 KM. Načelnik Odjeljenja za 

finansije grada Prijedora Biljana Malbašić 

je potvrdila da su u ovaj dokument  

uvrštene sugestije Ministarstva finansija 

RS i  da je dobijena njihova saglasnost na 

ovaj rebalans. 
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 „Povećanje budžeta ne znači povećanje 

izvornih prihoda nego se  ono odnosi na 

knjiženje kreditnih sredstava Evropske 

investicione banke od tri miliona maraka i 

pozajmice prijedorskoj "Toplani" od dva 

miliona maraka“ kazala je Malbašićeva. 

 Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

rekao je da loše punjenje budžeta u ovoj 

godini ne bi trebalo da ugrozi budžetske 

korisnike i lična primanja, ali da je u 

pripremi budžeta za 2014. godinu, čiji 

nacrt će se naći na narednoj sjednici 

lokalnog parlamenta, vidljivo da će iduća 

godina biti teška.  

Na ovom zasjedanju je donijeta odluka o 

kriterijumima , visini i načinu obračuna 

naknada za izradu lokacijskih uslova, 

odluka o raspisivanju javnog konkursa i 

kriterijumi za izbor i imenovanje  članova 

upravnih odbora u javnim ustanovama čiji 

je osnivač grad, te imenovana Gradska 

izborna komisija. Odbornici Skupštine 

grada razmatrali su i informacije o školskoj 

2012/13.godini i o radu sportskih klubova i 

organizacija na području grada Prijedora. 

 

Proširenje usluga Centra „ Sunce“ 

 

U Centru „Sunce” počelo je  sa 

individualnim defektološko-logopedskim 

tretmanima i tretmanima senzorne 

integracije sa djecom uzrasta od tri do šest 

godina.Direktor ove ustanove SlaĎana 

Radaković je istakla da  centar na ovaj 

način, a na zahtjev roditelja djece sa 

posebnim potrebama, proširuje svoje 

usluge. 

„Termini će se zakazivati svakim radnim 

danom, od 14 časova i već je prijavljeno 

petnaestak djece, a cijena jednog tretmana 

je 20 KM“ kazala je Radakovićeva. 

Na području prijedorske regije oko 15 

odsto djece predškolskog uzrasta ima neki 

poremećaj govora, a oko 10 odsto smetnje 

u psihomotornom razvoju. Rana 

intervencija je od presudne važnosti kako 

bi se ova djeca kasnije mogla uključiti u 

obavezni vaspitno-obrazovni tretman, 

navodi se, izmeĎu ostalog, u obrazloženju 

roditelja djece sa posebnim potrebama, 

koji su tražili organizovanje ovih usluga u 

Centru “Sunce”.  

 

Broj zaposlenih u porastu 

 

Prema podacima    Biroa za zapošljavanje 

u Prijedoru  se   u  proteklih devet  mjeseci  

zaposlilo   1.450  lica koja su aktivno 

tražila posao,što je za  četiri odsto  više  

nego u  istom periodu prošle godine. 

Na evidenciji Biroa   nalazilo se 10.303 

lica koja su aktivno tražila posao,ili 14,4 

odsto  manje nego 2012.godine . 

Na evidenciji Biroa za zapošljavanje 

prijedorske  regije nalazilo se 17.481 lica 

koja su aktivno tražila posao  , ili 11,4 

odsto  manje  nego lani. 

U septembru se na području prijedorske 

regije   zaposlilo 409 lica koja su tražila 

posao , što je  za 38 odsto  više  nego  u 

septembru prošle godine. 

-Imajući u vidu  da smo  u  julu i avgustu  

imali „mršavije“ rezultate u zapošljavanju, 

ovako dobri septembarski  rezultati  

popravili su kumulativne  rezultate  u 

zapošljavanju  za  devetomjesečni period  

koji su  u prosjeku solidni, kazao je 

rukovodilac prijedorske filijale Zavoda za  

zapošljavanje  RS Zdravko Suvajac. 

 

Penzioneri u stanju socijalne potrebe 

 

Iz Udruženja  penzionera Prijedor  

upozoravaju  da od 14.027 prijedorskih 

penzionera , njih 7.500, živi u  stanju 

socijalne potrebe i  da je taj broj u porastu . 

„U  pomenutom broju  nalazi se sa po 

2.500  penzionera  čije su penzije  u visini 

od 160-200 KM, odnosno od 200-260 KM 

i od 260 -320 KM , a koji su suočeni  sa 

izuzetno  teškom socijalnom situacijom“ 

istakao je predsjednik  prijedorskog 

Udruženja penzionera Slobodan  Brdar. 

On je dodao da ovako  teške socijalne 

prilike  penzionera  dodatno usložnjava 

činjenica  da meĎu onima sa najnižim 

penzijama ,kao  i meĎu 4.000  penzionera  

čije su iznosi penzija od  320-500 KM  i  

nešto viših ima veliki broj  koji  izdržava  
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više odraslih , nezaposlenih  članova svojih 

porodica. 

Da se radi o zaista  nezavidnom položaju 

najstarije populacije , Brdar je ilustrovao 

podatkom   da se njihovom Udruženju  u 

proteklih  devet mjeseci  obratilo za 

novčanu pomoć  preko 2500 penzionera  

koju je iskoristilo za kupovinu 

prehrambenih namirnica , ili lijekova. 

„Situacija je dodatno pogoršao Fond 

zdravstvenog osiguranja izmijenjenom 

listom lijekova sa A i B liste tako da se 

povećanje penzija od 3,5 odsto izgubilo u 

potrebi da penzioneri moraju izdvajati 

dodatna sredstva za kupovinu lijekova“ 

kazao je Brdar. 

On je dodao da lokalna zajednica 

kontinuirano pomaže rad Udruženja 

penzionera sa 220 000 KM budžetskih 

sredstava te da raznim pogodnostima za  

banjsko liječenje i pomoć najugroženijima 

pokušava da olakša  težak život 

penzionerske populacije u ovom gradu. 

 

Završen arheološki kamp u Zecovima 

 

U Muzeju Kozare  završen  je arheološki 

kamp u kojem je 19 studenata  i profesora 

sa  sarajevskog, tuzlanskog i banjalučkog 

univerziteta vršilo  arheološka istraživanja  

na lokalitetu Gradina u Zecovima . 

 

 
 

U radu ovog  kampa koji je počeo 

23.septembra učestvovala  i arheološka 

ekipa sa Univerziteta Kembridž koju  je 

predvodio Čarli Frenč jedan od najvećih 

evropskih stručnjaka za geoarheologiju  te  

Tonko Rajkovača sa arheološkog 

odjeljenja Kembridža .Rajkovača je 

potvrdio  da su studenti  pronašli  jako 

puno keramičkog materijala i  bronzanu 

iglu . 

„Sav  materijal je  bio dosta u osipu i nije 

samo iz jednog kulturnog perioda tako da 

na površinskim slojevima ima ostataka iz  

rimskog doba, željeznog i  bronzanog 

doba, dok donji slojevi pripadaju 

eneolitu.Geologija nas je potpuno 

iznenadila, jer smo kopali prvo 40 

centimatara i našli na glinu i kopali smo 

skoro do dva metra dubine“ rekao je 

Rajkovača. 

On je dodao i da su  studenti  prošli 

osnovne standarde koje zahtijeva EU i 

standarde koji se primjenjuju u 

zapadnoevropskim zemljama . 

„Lokalitet nije mogao da nas impresionira 

jer smo mi znali  na šta dolazimo i  on je 

sam po sebi izuzetan jer ima  život dug  

oko 7000 godina , negdje od kasnog 

neolita  do srednjeg vijeka i  još uvijek nije 

na najbolji  način definisan,a  definisanje 

Zecova će iziskivati velika sredstva“ rekao 

je Rajkovača. 

On je dodao da je ovo bila nova generacija 

arheologa koja je prošla ovaj trening pod 

nadzorom Univerziteta iz Kembridža i  

njegovih specijalista za geoarheologiju i 

razna geodetska istraživanja i metodama  

arheološkog iskopavanja koji se tamo 

praktikuju primijenili su u ovom kampu. 

 

Ničiji sin otvorio 61.pozorišnu sezonu 

 

Premijernim izvoĎenjem drame "Ničiji 

sin" po tekstu Mate Matišića i u režiji 

Filipa Grinvalda  u Pozorištu  Prijedor 

počela  je  61. pozorišna sezona.Premijeri 

je prisustvovao autor teksta  Mate Matišić, 

inače  savremeni dramski pisac iz Hrvatske  

koji je novinarima izjavio da su i režiser i 

glumci uradili odličan posao . 

„ Rezultat je čista predstava bazirana samo 

na glumcima,  raĎena u skromnim 

uslovima, prepuštena samo tekstu i 

glumačkoj interpretaciji“ kazao je Matišić. 

 

Maskenbal na ulicama Prijedora 
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Tradicionalni maskenbal je jedna u nizu 

manifestacija  kojom   mališani 

prijedorskog vrtića   „ Radost „   svake 

godine obilježavaju Nedjelju djeteta. Oko 

dvije stotine mališana prošetali su   danas  

prijedorskom glavnom ulicom i svojim 

maštovitim kostimima oživjeli junake iz 

dečjih bajki, priča i crtanih filmova. 

Patuljci, Pepeljuge, prinčevi i princeze  , te 

nasmijana dječja lica i bezazleni dječji 

osmjesi   još jednom  su  odraslima 

skrenuli pažnju na svoja mala, ali velika 

prava. 

 

 
 

 
 

Veso Arežina u tekvondo Kući slavnih 

 

Veso Arežina (52), master  tekvondoa i  

trener Tekvondo kluba „LJubija- Prijedor “ 

iz Prijedora vratio se iz Las Vegasa gdje je 

na prigodnoj ceremoniji 18.oktobra  i 

zvanično primljen u  tekvando Svjetsku 

kuću slavnih. Riječ je o ceremoniji koja se 

održava svake druge godine, a Arežina se 

ove godine našao u društvu  50 sudija, 

trenera i takmičara tekvando elite iz svih 

krajeva svijeta. 

„To je najveće priznanje za jednog 

sportistu i u rangu je oskara u filmskoj 

umjetnosti , ja sam imao tu sreću da sam 

ove godine bio nominovan od strane 

Miroslava Brežana  direktor  „ Kuće 

slavnih“  za Evropu i još veću sreću da 

direktor Kuće slavnih DŽerald Robins  i 

komisija  već nakon dvadesetak dana od 

nominacije  prepoznaju  mene  i moj rad u 

tome „ kazao je Arežina. 

On je dodao da je posebno ponosan jer je 

priznanje dobio u dvije kategorije i kao 

pionir i jedan od osnivača tekvandoa u BiH 

i gran master.  

 

 
 

 
 

„ Posebno  mi je drago što je iza ovog mog 

priznanja koje je najveće u tekvando sportu 

stao moj grad Prijedor i gradonačelnik koji 

mi je kada sam dobio pozivno pismo za 

ceremoniju u dalekom Las Vegasu obećao 

da ću tamo sigurno otići „ rekao je 

Arežina. 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić je na 

prijemu  Arežini čestitao na izuzetnom 

ljudskom i sportskom priznanju koje je 

dobio. 

„ Sigurno da i ovaj sport,a i mi u ovom 

gradu možemo biti ponosni na svog 

sugraĎanina koji se upisao u Kuću slavnih i 

ovom prilikom ga uvjeravamo da će grad 
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Prijedor iza ovakvih sportista i sportskih 

radnika i  dalje stajati i pomagati ih u 

njihovom radu sa djecom i mladima“ 

kazao je Pavić. 

 
Izložba Branka Miljuša povodom slave 

Muzeja Kozare 

 

Izložba akademskog slikara Branka 

Miljuša, otvorena je povodom krsne slave 

Muzeja Kozare, Svetog Luke. 

Predstavljeno je 40-ak Miljuševih radova i 

to od prvih grafika iz 50-ih godina prošlog 

vijeka, pa do posljednje slike, nastale na 

prošlogodišnjoj likovnoj koloniji, nakon 

koje je Miljuš ubrzo preminuo. Za Muzej 

Kozare nije bilo dileme čime da obilježe 

krsnu slavu jer ,po riječima direktora ove 

ustanove  Milenka Radivojca , Branko 

Miljuš  nije bio samo kum, već i veliki 

prijatelj i darodavac ove kulturne ustanove, 

kojoj je ostavio bogatu zbirku svojih djela  

koja se sastoji od 150 grafika , slika, 

mozaika i drugih radova. 

 

 
 

Branko Miljuš je imao preko 60 

samostalnih i 300 kolektivnih izložbi u 

zemlji i inostranstvu. Dobitnik je više 

prestižnih nagrada, meĎu kojima su i 

nagrada na Prvom oktobarskom salonu, 

Politikina nagrada, Veliki pečat GK, 

nagrada Piter Ludvig u Beču. Ova kulturna 

ustanova obilježava krsnu slavu, sv. Luku 

već 21 godinu, a naredna godina će imati 

jubilarni karakter jer se tad navršava 60 

godina rada Muzeja.  

 

Galerija’96 –Izložba karikatura 

 

Karikatura  da pomaže  narodu  da kroz 

smijeh  i prepoznavanje  nekih stvari  kroz  

karikaturu  lakše proguta  ono što im se 

servira,izjavio je novinarima u Prijedoru   

poznati  srbijanski karikaturista Dušan 

Petričić čija je izložba otvorena u Galeriji` 

96 . Izložbom je   obuhvaćeno   70 

njegovih  originalnih  i printanih karikatura 

objavljivanih u domaćim i inostranim  

listovima. Ovo je bila  i  prva izložba   od 

njegovog  povratka prije četiri  godine  u 

Srbiju  nakon 20-godišnjeg  boravka u  

Kanadi. 

 

 
 

 
 

On je  ocijenio da karikatura generalno u 

svijetu  dijeli sudbinu  štampanih medija  i 

da je  sada  kao i ova vrsta medija u velikoj 

krizi ,ali  dodaje da se  informatička era 

ponuditi  nešto  što će ići  na ruku  ovoj 

vrsti umjetnosti.Izložbom je   obuhvaćeno i 

nekoliko  knjiga  koje je on ilustrovao 

,meĎu kojima je najveći broj  posvećen  

dječijoj populaciji . 

 

_________________________      
Izdavač: Grad Prijedor 


